
Svarnotat Klima-, Miljø- og Teknikudvalget 06.05.2024 
Tina Cartey Hansen vedr. taget og forsikring af 
Avedøre Stadion i forhold til opsætning af solceller 
 

 

 

 

Spørgsmål 
På Klima-, Miljø- og Teknikudvalgets møde den 6. maj 2024 under 

Eventuelt spurgte Tina Cartey Hansen (C) til taget og forsikring af Avedøre 

Stadion i forbindelse med, at der skal opsættes solceller. 

 

 

 

Svar 
 

Center for Trafik og Ejendomme og Center for Politik og Ledelse har 

udarbejdet dette svar. 

 

Vedr. taget på omklædningsbygningen på Avedøre Stadion: 

Yderligere undersøgelser af tagfladen på Avedøre Stadion har vist, at 

tagfladen ikke – som ellers tidligere oplyst - skal udskiftes, før den kan 

tages i brug til andet formål.  

Kommunens egne medarbejdere og en ekstern leverandør har 

gennemgået tagfladens tilstand og udfordringerne med indtrængning af 

vand i bygningen. Tagbelægningen er skiftet i 2020, og de efterfølgende 

udfordringer med indtrængningen af vandet er udbedret i de seneste år.   
Samlet vurderes tilstanden på tagpappen så pæn, at der ikke er nogen 

grund til at skifte tagpappen. 

 

Vedr. forsikring: 

Energifællesskab Avedøre ejer solcellerne og har ansvaret for forsikringen 

af dem. 

Vedr. forsikring af taget har kommunens forsikringsmægler oplyst, at 

opsætning af solceller kommer til at have en forsikringsmæssig virkning   

Fordelingen af de øgede udgifter vil være reguleret i aftalen mellem 

Energifællesskab Avedøre og Hvidovre Kommune. Heraf følger, at 

udgifterne skal opgøres og betalingen af disse udgifter skal afklares efter 

nærmere aftale mellem Parterne.  

Merudgiften på forsikringspræmien i forbindelse med opsætning af solceller 

er ikke opgjort endnu.   
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